
 

 
 

ACTA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE DE LA 
BATLLÒRIA 2019-2023. 
 
Data: 3 de març de 2020 -  21.00 hores 
 
Lloc: Unió Batllorienca 
 
Assistents: Anaïs Medina (presidenta); Agustí Móñiz; Jordi Prat; Rosa Forné; Joan Ridorsa; 
Jordi Vallhonesta; Jordi Raig; Anabel Pérez; Dídac Heredia;  Antoni Comajuan; Jordi Gómez; 
Núria Ferré; Quim Colominas (secretaria) 
 
Excusen assistència: Verònica Díaz; Joan Ridorsa; Quim Pagès 
 
La presidenta del Consell, Anaïs Medina, obre la sessió quan són les 21.00 hores. 
 
 
Tot seguit, la presidenta indica els punts de l’ordre del dia: 
 

1. Aprovació, si s’escau de l’acta de la sessió anterior de la Comissió Permanent. 
 
Es  demana afegir la Rosa Forné com assistent, atès que hi va ser present i tanmateix 
no consta a l’esborrany.  
 
L’acta s’aprova sense més consideracions.   
 
 

2. Incorporació de noves persones membres. Baixa d’una persona membre 
 
Incorporació de nous membres del Consell. El proper Ple aprovarà oficialment la 
incorporació de les persones membres següents: 
 

 
 
 
 
 
 

 
L’Ana Isabel manifesta el seu interès per incorporar-se a la Comissió d’Educació. 
El Jordi Raig ho fa amb la de Cultura. Sebastià Marmolejo amb la de Seguretat i Espai 
públic. 
 
Es fa avinent que la Montse Morillo ha expressat el seu desig de ser baixa del Consell. 
Caldrà que ho formalitzi, per tal que es pugui aplicar el procediment.  

 
3. Posada en comú del treball de les comissions específiques 

 
 El Pla d’equipaments de la Batllòria és en procés de redacció. S’enviarà a totes 

les persones membres del Consell, unes fitxes de recollida de necessitats i 
visió d’espai, per tal que es complimentin i es pugi confegir una visió global dels 
equipaments. També es posaran les fitxes a disposició de les àrees municipals 
que hi vulguin aportar. Es comenta algun exemple per Il·lustrar l’enfocament 
pel complimentat del les fitxes (cas Lla d’infants a aulari de l’escola Montnegre). 
 

Jordi Raig Garvi 
Sebastià Marmolejo Valiente 
Mariona Guillén Pujol 
Ana Isabel Pérez Chacón 



 

 
 

 El grup de Treball del Parc del Camí Ral (composat per Jofre Jovellar, Jordi 
Prat, Jordi Vallhonesta; Elisa Alarcón i Verónica Díaz) explica el document que 
s’ha enviat amb la convocatòria, en el qual es posen les bases per a la definició 
del projecte d’adequació del parc. Essencialment es recull que ha de preveure: 
zona de jocs infantils; zona de picnic; zona d’autocaravanes i zona skate park.  

 
 Davant la necessitat de remodelar integralment el Parc 1 d’octubre, es crea un 

grup de Treball específic per a definir les bases del projecte. En formaran part: 
Núria Ferré; Anabel Díaz, Antoni Comajuan i Verònica Díaz. 

 
 Es planteja la possibilitat d’elaborar un fulletó senzill del tipus “Sant Celoni et 

dona la benvinguda”, per a la Batllòria. D’aquesta manera les persones que 
s’empadronin de nou tindran una petita orientació del què és i què hi ha al 
poble. Es crearà grup de treball per a impulsar-ho. No es concreta membres. 
Es comptarà amb el suport de l’Àmbit de Comunicació de l’Ajuntament, si així 
es considera. 

 
 Pel Carnaval d’enguany no es compta amb la disponibilitat de totes les entitats. 

Aquest fet implica clares dificultats per organitzar-lo. Diverses membres del 
Consell s’ofereixen per a tirar-ho endavant, malgrat no sigui amb tots els 
recursos humans que caldria, amb l’objecte de garantir la celebració de la 
festa. 

 
 L’Antoni Comajuan explica que ja ha parlat amb el Fali Jiménez per programar 

un curset de sardanes de 8 sessions. S’anirà concretant dates i lloc. 
 

4. Informacions diverses 
 

 S’explica que s’ha redactat el Pla d’Acció Cultural de Sant Celoni i la Batllòria. 
Ara s’està treballant per aterrar les línies que marca i concretar accions. Com a 
element significatiu es ressalta, sense entrar en detall, que es preveu una 
programació estable. En properes sessions se’n donarà compte, per tal que el 
Consell hi tingui un paper actiu. 

 
 

5.  Precs i preguntes 
 

 S’insisteix en la necessitat de fer un bon manteniment dels embornals, atès que 
molts estan colmatats. 

 Caldria ajustar l’enllumentat del 8 de març a la xemeneia. No fa l’efecte 
adequat. 

 La furgoneta de control ambiental instal·lada al carrer de can Pàmies està 
aparcada sobre la vorera. No és adequat. Es demana fer-ho millor. 

 Es pregunta sobre els usos del local social de Royal park. L’Ajuntament de 
Gualba l’empra com a magatzem. Si no hi ha associació veïnal activa, no té 
sentit que s’obri. Tanmateix, s’endreçarà el verd exterior. 

 Es pregunta si les càmeres del camp de Futbol estan actives. Es preguntarà a 
Esports. 

 Es pregunta quan si es posaran càmeres als accesos del poble, de la tipologia 
de controls de matrícula. Es preguntarà a Seguretat ciutadana. 

 S’indica que els fanals disposats entre la benzinera i el cementiri no funcionen. 
S’avisarà a Espai públic, per tal que ho atenguin. Tampoc funcionen els focus 
de dins el túnel del ferrocarril, per bé que la gestió d’aquests correspon a Riells. 



 

 
 

 Núria Ferré, expressa que no rep els correus electrònics vinculats al Consell. 
Demana que es revisi l’adreça per assegurar que la informació sigui la correcta. 
 

 
 

Sense res més a tractar la presidenta aixeca la sessió quan són les 22.30 hores. 
 
 
La presidenta       Per la secretaria 
 
 
 
 
Anaïs Medina Terradas      Joaquim Colominas Coll 


